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Referat af bestyrelsesmøde, onsdag d. 12/3 2025 kl. 19.00 - 21.00, i 
bestyrelseslokalet, med følgende dagsorden: 
 

Ordstyrer Robina 
Tilstede Anne, Mogens, Arne, Robina, Lena, Lenni, Lone og Liselotte 
Afbud Luise og Simab 

Referent Liselotte 
Frugt Robina 

  
1. Endelig godkendelse af dagsorden 

• Dagsorden godkendt 
2. Endelig godkendelse af referat  

• Referat godkendt på mail 
3. Varmemester 

• Asfaltprojekt: der er indgået aftale med Grøn Enterprise. 
Prisen bliver 804.000 og der bliver opsat manuelle bomme.  
Forventet opstart uge 13. Forventet afsluttet i uge 22. 

• Der er en del udfordringer med de håndværkere, som 
ejendommen skal bruge gennem ”almen indkøb”. Driften 
har talt med flere af firmaer vedr. deres engagement og har 
møde med flere i næste uge. Sanktionsmulighederne er 
desværre minimale pga. aftalerne i ”almen indkøb”.  

• Økonomi: 27% i plus på konto 115  

• Varmt vand: er bragt i orden nu. Fremover skal sådanne 
projekter ske om mandagen, så der er mulighed for at rette 
eventuelle fejl inden weekenden.  

4. Formanden 

• Bestyrelsesmedlem Andreas Agtbøl har valgt at udtræde af 
bestyrelsen. Anne er 1. suppleant og træder ind i 
bestyrelsen som medlem. 
Lone overtager pladsen i repræsentantskabet 

• Samarbejdet i bestyrelsen: 
o Bestyrelsesmedlemmerne skal bakke hinanden op og 

sørge for at alle opgaver bliver løst.  
o Bestyrelsen kan og skal ikke vurdere renovering i 

boliger, syn i forbindelse med ind- og udflytning, 
håndværksmæssig kvalitet osv. Det er udelukkende en 
opgave for driften. 

• Skiltning, status: Skilte til parkering er bestilt.  
Der skal printes sedler med opfordring til ikke at ryge ved 
opgangene. 
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• Hvidovrenettet, status: Event d. 24/4 kl. 16.00 – 19.00. De 
udsender selv indbydelse. 

• Årshjul: Liselotte gennemgik princippet for årshjulet og 
arbejder videre med det. 

• Klubberne:  
o Der har været afholdt statusmøde med klubberne. 
o Hanne er ny klubleder i syklubben (lokale og møbler 

trænger til en opgradering. Driften og bestyrelsen 
undersøger om der er økonomi hertil). 

o Der er gjort klar til spots i beboercafeen 
o Der købes nye borde til beboercafeen (4200,00 kr.). 

Klubberne skal selv sørge for at skille de gamle 
bordene ad, så kører driften dem på 
genbrugspladsen.  
De nye borde skal samles af klubberne.  
Robina bestiller bordene i Ikea og Mogens giver 
klubberne besked. 

• Loppemarked: Der er sendt invitation til planlægningsmøde. 
5. Økonomi/Lone og Robina 

• Intet til dette punkt 
6. 
 

Mails til bestyrelsen 
• Vaskeri og opslagstavler: driften har svaret 

7. 
 

Eventuelt 
• Skrald: tømningsdage bør være mandag og torsdag/fredag. 

Det undersøges om det er muligt. 

• Regnskab for solenergi: fremlægges på næste møde 
Kommende 
møder 

 

Bestyrelsesmøder: 10/4, 14/5, 12/6, 13/8, 10/9, 8/10, 12/11 og 11/12 
Afdelingsmøde: 6/11 
Repræsentantskabsmøde: 27/11 
Afdelingstjek: 12/6 kl. 17.00 
Budgetmøde: 8/10 kl. 17.00 
Planlægning af loppemarked: 10/4 kl. 18.00-19.00 
Statusmøde med klubberne: 25/9 
Julefrokost: 28/11 

 
 
 


